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CONSELL TERRITORIAL DE CERDANYOLA 

Número sessió: 63 

Caràcter: Ordinari 

Data: 15 de maig de 2024 

Hora: 19.15 h 

Lloc: CFA Can Noè 

 

Hi assisteixen:      

Assoc Murciana Virgen de las Maravillas     Vocal 

Grup municipal ECPM-C       Vocal 

Grup municipal PP        Vocal 

Grup municipal PSC        Vocal 

JSDC (ciutadà/na a títol individual)      Vocal  

RFG (ciutadà/na a títol individual)      Vocal 

SHM (ciutadà/na a títol individual)      Vocal 

Assoc Cultural Cerdanyola ????       Convidat 

Centre Formació Adults Can Noè      Convidat 

Xavier Alemany        Director Urbanisme 

Assun Muñoz Guerrero        Directora Acció Comun. 

Maria Beatriz Delgado Castro       Presidenta 

Pau Timoneda Batlle        Secretari accidental  

 

Excusats: 

Assoc Cultural i Recreativa Casal del Barrio     Vocal 

Assoc Promoció Negoci Empresa Mataró     Vocal 

Assoc Ràdio la Veu TV        Vocal 

Centro Cultural Andaluz Hdad Ntra Sra del Rocío Divina Pastora  Vocal 

Col·lectiu de Teatre EPMA       Vocal 

Grup municipal CUP-AMUNT       Vocal 

Grup municipal GM VOX Mataró      Vocal 

 

No assisteixen: 

AMPA Camí del Cros        Vocal 

Assoc Esportiva Escolar CEIP Camí del Cros     Vocal 

Assoc per la Cultura i la Cohesió Social Mataró Cultural    Vocal 

Assoc de Ciudadanos Guineanos y Amigos del Maresme    Vocal 

Salesians Sant Jordi        Vocal 

Unió Intercomarcal Vallès Oriental – Maresme CCOO    Vocal 

Grup municipal ERC-MES       Vocal 

CRN (ciutadà/na a títol individual)      Vocal 
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Ordre del dia: 

1. Presentació nous membres CT PIC (5’) 

2. Informe Anual 2023 i Pla de Treball 2024 (10’) 

3. Canvi del model de participació ciutadana (20’) 

4. Projecte Barris i Comunitats Espai Gatassa (5’) 

5. Projecte Re-Natura Mataró i les seves actuacions al barri (15’) 

6. Sobrevinguts (15’) 

7. Precs i preguntes 

 

 

1.    Presentació nous membres CT PIC (5’) 

La regidora es presenta; també presenta la directora d’Acció Comunitària i al secretari accidental. Excusa 

la secretària del Consell que està absent per motius personals. 

Explica que s’està treballant en el projecte de regidories de barri, que ella mateixa serà la regidora referent 

del barri de Cerdanyola i que atendrà a la ciutadania. 

També proposa que el senyor Juan de Maya sigui membre del Consell a proposta de la presidenta. Els 

membres del consell estan d’acord per unanimitat amb la proposta. 

 

2.    Informe Anual 2023 i Pla de Treball 2024 (10’) 

El secretari accidental explica el Pla de Treball 2024. 

Es faran arribar els dos documents als membres del Consell. 

 

3.   Canvi del model de participació ciutadana (20’) 

La directora d’Acció Comunitària explica la proposta del nou model de participació. Comenta que s’ha 

detectat cert esgotament dels òrgans actuals; que han esdevingut més informatius que participatius; i que 

es vol anar cap a un model més flexible i participatiu. 

Els Consells Territorials s’han constituït i de moment continuaran i es regiran pel reglament actual. La 

idea és derogar-los però no es farà fins que s’aprovi el nou reglament. 

Una possible evolució serà que els Consells Territorials transitin cap a Taules Comunitàries.  

Es farà arribar la presentació als membres del consells 

Es pregunta per la continuïtat de la Llei de Barris. La directora d’Acció Comunitària explica que la Llei de 

Barris va acabar. Comenta que per aquest any s’ha concedit la renovació per un any més del projecte 

Barris i Comunitats, que ja fa 3 anys que s’està duent a terme a Cerdanyola. 

El senyor SHM comenta que els Consells Territorials estan ben valorats pel barri. Vol que no es perdi 

l'essència dels consells on es poden valorar els temes abans que s’aprovin al Ple. També han de ser un 

espai on es puguin tractar i debatre els temes que es detectin al barri. 



 

 

Agència de Suport i Serveis a les Entitats 
c. Juan Sebastian Elcano, 6 - 08302 – MATARÓ 
937 022 831  | participacio@ajmataro.cat 

El senyor JSDC posa de manifest la necessitat de que hi hagi espais on els ciutadans puguin exposar les 

seves demandes així com poder proposar  la creació d’una «taula» sobre un tema determinat. 

S’explica que la idea és canviar el model però no eliminar l’espai. Per exemple, reconvertir Consells en 

Taules Comunitàries. El que es pretén és crear espais més participatius i ampliar els canals.  

La RFG demana que la informació i les comunicacions no siguin només on-line i es tingui en compte la 

gent gran. 

Es demana que els nous òrgans siguin participatius i no només informatius i tinguin poder de decisió. La 

presidenta del Consell respon que justament això és el que es pretén. 

 

4.   Projecte Barris i Comunitats Espai Gatassa (5’) 

El secretari accidental ensenya la pàgina Web de l’Agència de Suport i Serveis a les Entitats i 

concretament, els projectes comunitaris. Explica que aquests projectes van començar amb «Barris i 

Comunitats» i es pretén que es vagin estenent als altres territoris de la ciutat.  

Dins la Web entitatsmataro.cat,  a part de poder veure tot el que ofereix l’Agència de Suport i Serveis a les 

Entitats, s’ha habilitat una pestanya on s’expliquen tots els projectes comunitaris que s’estan duent a terme 

als diferents territoris. 

Aquest projectes sorgeixen tant d’entitats, com d’altres serveis municipals, com de ciutadania organitzada. 

Els tècnics de territori reben  propostes i idees, i a partir d’aquestes demandes es generen projectes de 

forma comunitària, amb la implicació de diverses entitats, serveis municipals i ciutadania activa. 

 

5.    Projecte Re-Natura Mataró i les seves actuacions al barri (15’) 

El cap del servei  d’Urbanisme explica el projecte Re-Natura i les accions que es duran a terme. 

El Projecte Re-Natura Mataró és un projecte de renaturalizació i resiliència dels espais periurbans i urbans 

de Mataró. Compta amb el suport de la Fundació Biodiversitat, en la convocatòria de subvencions per al 

foment d'actuacions dirigides a la renaturalització i resiliència de ciutats espanyoles, per a l'any 2022, en el 

marc del Pla de Recuperació, Transformació i Resiliència (PRTR), finançat per la Unió Europea-

NextGenerationEU. 

Es farà arribar la presentació amb l’explicació als membres del Consell. 

El senyor JSDC pregunta per què es destinen més diners a la riera de Sant Simó que a la d’Argentona i per 

què s’hi afegeix el pressupost dels horts urbans dels pressupostos participatius.  

El cap del servei d’Urbanisme explica que el pressupost ve molt condicionat per la convocatòria, per 

arribar a la màxima puntuació. Mataró ha quedat la primera de totes les ciutats que s’han presentat en 

aquesta convocatòria. 

Els patis escolars i els horts urbans entren perquè l’Ajuntament ha d’aportar un 20% del total i era la 

manera d’aportar aquesta quantitat. 

Cada actuació té un pressupost diferent perquè les característiques i les accions a realitzar són molt 

diferents. 

Es pregunta si es faran actuacions a la zona dels Garrofers. S’explica que aquesta zona, en el futur, 

formarà part de l’anella verda. 

http://entitatsmataro.cat/
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El representant de l’Associació Cultural Murciana demana si s’ha pensat en posar arbrat als aparcaments. 

Es recull l’apunt i s’estudiarà.  

El senyor SHM pregunta per què a Argentona s’està protegint la canya com a protecció ambiental i a 

Mataró es vol erradicar? S’explica que es pot retirar a la riera de Sant Simó i recuperar la vegetació 

autòctona, i no retirar-la a la riera d'Argentona que té unes altres característiques. 

 

6.   Sobrevinguts 

6.1. CFA Can Noè 

La direcció del CFA Can Noé explica el que es fa al centre i que tota l’activitat es farà a l’edifici de Tres 

Roques a partir del curs vinent. El centre amplia l’oferta en horari i formació. 

L’horari serà de 9 h a 21 h i el curs vinent s’oferirà: 

-  Llengua 

- Formació instrumental que inclou eines informàtiques 

- Graduat en educació secundària 

- Accés a la universitat 

- Cursos informàtica 

- Anglès (inicial) 

Fa tres anys que el centre funciona a Tres Roques però consideren que els falta difusió i publicitat. 

Hi ha programada una Jornada de portes obertes el 19 de juny i una campanya de donació de sang el  27 

de maig. 

L’escola està oberta als veïns del barri que la vulguin conèixer i demanen als membres del Consell que els 

ajudin amb aquesta difusió. 

 

6.2. Reconeixement Juan Sánchez 

El govern  vol fer una proposta de reconeixement a la feina realitzada pel recentment difunt Juan Sánchez  

i es demana l’opinió dels membres del Consell al respecte.  

Els membres del consell hi estan d’acord. 

 

6.3.  Placa de reconeixement als «Juans» al parc dels Garrofers 

A la darrera reunió de Consell es va aprovar un text per posar a la placa però la parella de Juan López ha 

fet una nova proposta. Els membres del consell estan d’acord en respectar la voluntat de la família. 

 

7.    Precs i preguntes 

El senyor JSDC demana poder reconstituir la comissió de treball del consell dedicada al tema dels residus. 

La presidenta del Consell hi està d’acord i de moment s’ofereixen a participar el propi senyor JSDC. i el 

representant del grup municipal ECPM-ECG. 

El senyor SHM demana per la neteja de la zona de davant d’El Sorrall. La presidenta respon que s’està 

gestionant aquest tema i que és complex per la varietat de residus diferents. 
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El representant de l’Associació Cultural  Murciana demana que s’afegeixi arbrat als aparcament que 

s’estan construint. 

 

 

Acords i compromisos 

- Proposar el senyor Juan de Maya com a membre del Consell a proposta de la presidenta 

- Aprovar l’Informe Anual 2023 i el Pla de Treball 2024 

-    Treballar una proposta de reconeixement a la feina realitzada pel recentment difunt Juan Sánchez 

-    Aprovar la nova proposta de text de la placa de reconeixement  dels «Juans» al Parc dels Garrofers 

-    Reconstituir la Comissió de Treball del Consell dedicada al tema de residus i neteja viària 

 

 

Documents lliurats a la sessió o enviats per correu electrònic 

-  Informe Anual 2023 

-   Pla de Treball 2024 

-   Nou model de participació ciutadana 

-   Projecte Re-Natura Mataró i les seves actuacions al barri  

 

 

Sense més temes a tractar es tanca la sessió a les 21.25 h. 

 

 

Presidenta del Consell Territorial    Secretari accidental 

 

M. Beatriz Delgado Castro     Pau Timoneda Batlle 

 

Mataró, 15 de maig de 2024 

https://www.decidimmataro.cat/uploads/decidim/attachment/file/1488/Informe_Anual_2023_CT_PIC.pdf
https://www.decidimmataro.cat/uploads/decidim/attachment/file/1489/Pla_de_treball_2024_CT_PIC.pdf
https://www.decidimmataro.cat/uploads/decidim/attachment/file/1490/PROPOSTA_DE_NOU_MODEL__DE_PARTICIPACIÓ_CIUTADANA-febrer_2024.pdf
https://www.decidimmataro.cat/processes/ReNatura
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